

# BUNDESGESETZBLATT

## FÜR DIE REPUBLIK ÖSTERREICH

---

Jahrgang 2020

Ausgegeben am 8. April 2020

Teil II

---

**141. Änderung der Verordnung über die Einstellung des Schienenverkehrs zu Italien, der Verordnung: Schweiz und Liechtenstein aufgrund des Ausbruches von SARS-CoV-2**

---

**141. Verordnung des Bundesministers für Soziales, Gesundheit, Pflege und Konsumentenschutz, mit der die Verordnung über die Einstellung des Schienenverkehrs zu Italien, der Schweiz und Liechtenstein aufgrund des Ausbruches von SARS-CoV-2 geändert wird**

Gemäß § 25 Epidemiegesetz 1950, BGBl. Nr. 186/1950, zuletzt geändert durch das Bundesgesetz BGBl. I Nr. 23/2020, und die Bundesministeriengesetz-Novelle 2020, BGBl. I Nr. 8/2020, wird verordnet:

Die Verordnung des Bundesministers für Soziales, Gesundheit, Pflege und Konsumentenschutz über die Einstellung des Schienenverkehrs zu Italien, der Schweiz und Liechtenstein aufgrund des Ausbruches von SARS-CoV-2, BGBl. II Nr. 86/2020, zuletzt geändert durch BGBl. II Nr. 124/2020, wird wie folgt geändert:

§ 3 lautet:

§ 3. Diese Verordnung tritt mit Ablauf des 30. April 2020 außer Kraft.“

**Anschober**

# FEDERAL LAW

## FOR THE REPUBLIC OF AUSTRIA

---

**Born in 2020****Issued April 8, 2020****Part II**

---

**141st Amendments to the regulation on the termination of rail transport to Italy, regulation: Switzerland and Liechtenstein due to the outbreak of SARS-CoV-2**

---

**141. Ordinance of the Federal Minister for Social Affairs, Health, Care and Consumer Protection, which amends the ordinance on the termination of rail transport to Italy, Switzerland and Liechtenstein due to the outbreak of SARS-CoV-2**

According to § 25 Epidemic Act 1950, Federal Law Gazette No. 186/1950, last amended by Federal Law Federal Law Gazette I No. 23/2020, and the Federal Ministries Act 2020, Federal Law Gazette I No. 8/2020, it is prescribed:

The ordinance of the Federal Minister for Social Affairs, Health, Care and Consumer Protection on the stopping of rail transport to Italy, Switzerland and Liechtenstein due to the outbreak of SARS-CoV-2, BGBl. II No. 86/2020, as last amended by BGBl. II No. . 124/2020, is changed as follows:

*Section 3 reads:*

**§ 3.** This regulation will expire on April 30, 2020. "

**Angler**